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Høringsinnspill til planinitiativ Skarvasslia:

Antall hytter rundt Skarvatnet er allerede altfor høyt.
Nye tomter som bygger ned natur rundt vannet bør ikke tillates med tanke på
naturmangfold.
Skarvatnet sliter med kraftig lysforurensning og tåler ikke flere tomter.

Generelt om lysforurensning

Oppdal kommune ønsker å fokusere på miljø, og nå kan dere ordne opp i noe som
ikke vil koste kommunen noen penger, men kanskje heller gi noe inntekt i forhold
til økte oppdrag for elektrikerbedrifter, bøter og økt naturopplevelser for
mennesker, dyr og fugler. 
  
Kan dere vurdere å innføre krav om bevegelsesstyrt utebelysning på hytter i
kommunen, evt rundt vann slik som rundt Skarvatnet og rundt Gjevilvatnet? Og gi
bøter på lysforurensning?  Belysningen får også gjennskinn i vannet, og grunnet
dalføre blir belysningen påtrengende for mennesker, og forstyrrer dyre- og
fuglelivet.  

Rundt Skarvatnet på østsiden har svært mange (de fleste?) har utebelysning på
også når de ikke er der. Enkelte har hele terassen dekt.   

Samt stopp i tillatelse til nye tomter rundt Skarvatnet og Gjevilvatnet?  

Tenk hvilken naturopplevelse for menneskene, dyra og fuglene det ville vært hvis
alle hyttene i kommunen kun hadde bevegelsesstyrt utebelysning?!
 
Eksempelvis så har Ringsaker tatt grep for at man skal kunne se stjernehimmelen
igjen: https://www.nrk.no/innlandet/bjonnasen-hytteomrade-i-ringsaker-innforer-
kraftige-tiltak-mot-lysforurensning-1.15734433 
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